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محمدمهدی عسگرپور 
رئیس هیئت رئیسه خانه سینما

صندوق بیمه بیکاری

به شــکل طبیعی افکار عمومی چه در 
ســینما و چه در بیرون ســینما، بعد از یک 

دوره ای از دولت ســوال خواهد کــرد که آیا 
سینما بر همان مدار قبلی حرکت خواهد کرد؟ 
این سوالات چند سرفصل مهم دارد که بخشی 
از آن به روند تولید و اکران فیلم ها مربوط است. 
آنچه به نظر می آید این است که ساختار فعلی 
قدیمی است و سوال این است که آیا ما باید به 
تحول جدیدی فکر کنیم یا نه؟ اگر شما طرحی 
در این حوزه دارید، هر کمکی که بتوانیم انجام 
خواهیم داد. سینما باید به سمت جراحی برود 
و گرنه همچنان درگیر همان روابط سنتی و 
کلیشه ای خواهد بود. صندوق بیمه بیکاری در 
هر دولتی می تواند پشتوانه عظیمی را ایجاد 
کند. حقیقتش را بخواهید بخشی از همین 

انشــقاقی که پیش آمد، بر سر همین مسائل 
بود. وقتی یک سینماگر پنج سال کار نکرده 
و سال ششــم به محض اینکه مشغول به کار 
می شود، برای او پیامک مالیات می آید، نشان 
دهنده این است که به وضعیت این قشر توجه 

نشده است.

علی دهکردی مدیرعامل خانه سینما
نگاه عادلانه به خانه سینما

کار صنفی انجام دادن به ابزاری نیاز دارد 
که یکی از آن ها تامین مالی است. متاسفانه ما 

به خاطر کمبود بودجه در یکی دو سال گذشته 
به شــکل واقعی نتوانســتیم از فعالیت های 
فرهنگی، صنفی و پژوهشــی اعضای صنوف 

حمایت کنیم. 
یعنی نتوانســتیم به آن ها بگوییم شما 
کارگاه و ســمینار تخصصی برگزار کنید و ما 
هزینه آن را می دهیم. حمایت ها فقط در این 
حد بوده کــه با چای و شــیرینی از مهمانان 
پذیرایی کردیم و عملا به هیچکدام از مسائل 
نتوانســتیم ورود کنیم. بــه محدودیت ها و 
مشکلات مالی سازمان سینمایی واقف هستیم 
اما معتقدیم با نگاه عادلانه ای به خانه سینما به 
عنوان یک بال سینمای ایران و نهادهایی که 

به خاطر کمبود 
بودجه در یکی دو 
سال گذشته به شکل 
واقعی نتوانستیم از 
فعالیت های فرهنگی، 
صنفی و پژوهشی 
اعضای صنوف 
حمایت کنیم.
به محدودیت ها 
و مشکلات مالی 
سازمان سینمایی 
واقف هستیم اما 
معتقدیم با نگاه 
عادلانه ای به خانه 
سینما به عنوان یک 
بال سینمای ایران و 
نهادهایی که فعالیت 
کمتری نسبت به 
خانه سینما دارند، 
نگریسته نشده است

مهمترین مطالبات اعضای هیئت رئیسه خانه سینما از معاون سینمایی؛

فقط یک کلمه: حمایت!

رائد فریدزاده از سال 13۹۷ به عنوان دبیر شورای عالی بین الملل سازمان امور 
سینمایی و معاون بین الملل بنیاد سینمایی فارابی به وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی 
پیوست و عضویت در کارگروه تخصصی سینمای فرهنگستان هنر، شورای فرهنگی 
کمیته ملی المپیک، شورای سیاست گذاری جشنواره جهانی فیلم، کارگروه تخصصی 
اقتصاد و فرهنگ اتاق بازرگانی، شــورای پژوهشی و شورای نشر دانشگاه شهید 
بهشتی، همچنین همکاری با جشنواره بین المللی فیلم فجر و جشنواره بین المللی 
کودک و نوجوان به عنوان مدیر بین الملل، از دیگر سوابق اجرایی این رئیس تازه از 

راه رسیده سازمان سینمایی است.
سیدعباس صالحی وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی 21 مهرماه، یکی از مهمترین 
انتصاب های خود را اعلان عمومی کرد تا هم اهالی سینما و هم مخاطبان با تغییر 
رویکرد مدیریت کلان سینما در فضایی به دور از تنش  و در کمال آرامش روربر شود 
تا شاید بتواند با برنامه ریزی مناسب ســینمای ایران را از رکود و رخوتی که به آن 

گرفتار شده؛ رها سازد.
در ادامه مهمترین انتظارات اعضای هیئت رئیسه خانه سینما از معاون جدید 

سازمان سینمایی آمده است که می خوانید.

احمد امینی

چشم انداز
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